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På vegne av meg og resten av innbyggerne på Hosøy vil jeg si at nettet på Hosøy er utrolig dårlig og

bør utbedres. Vi har også mange ungdommer boende på øyen som er glad i sosiale medier, online

Gaming og aksjespekulering. Per dags dato er nettet så dårlig, at du ikke kan søke på din neste

gullgruve på Oslo børs mens naboen ser paradise Hotel på netflix. Dette er mildt sagt frustrerende.

Viss du har et problem i den moderne verden er det onkel Google du spørrer om råd. Dette går ikke

på Hosøy, på grunn av nettet. Siden vi bor på en øde øy i følge resten av befolkningen så har vi jo

bare hverandre å få tips fra. Selv om vi er utrolig god til alt unntatt å skryte på denne øyen, hadde det

vert fint å hatt muligheten å spørre onkel Google.

Vi har en bedriftsleder for Eide Autosenter på Mongstad og Nordhordland Marinesenter på mastrevik

boende på øyen. Hans bolig er hardest rammet av dårlig nett og han trenger det for å holde nettsider

og regnskapsprogram til bedriftene åpne, oppdaterte og effektive.

Jeg har gått so langt får å få innfridd vårt ønske om fibernett. at jeg har organisert en

underskriftkampanje for hele Hosøy si befolkning.
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